
Grantový výbor 

Zápis z 2. jednání výboru dne 20. listopadu 2019 

 
Místo konání: Městský úřad Černošice 
Přítomni: Lenka Kalousková, Barbora Malá, Simona Kysilková Šnajperková, Pavel Cejnar, Jan 
Fara, Ondřej Pařík, František Čejka, Adéla Červenková 
Omluveni: Michaela Šlesingerová, Michal Trešl 
 
 

Výstupy jednání: 

1. Návrh O. Paříka a S. Kysilkové Šnajperkové na vyhlášení dvou kol grantového programu 

Po diskuzi ohledně přínosu a případných rizik druhého kola grantového programu se členové výboru 
shodli na dvou variantách, které je potřeba prověřit u právního a finančního odboru: 

1. Vyhlášení dvou kol programu najednou, tj. v rámci jednoho usnesení zastupitelstva, což by 
obnášelo úpravu podmínek pro přijetí dotací tak, aby zde byly zahrnuty oba dva termíny příjmu 
žádostí, ad.  

2. Spolu s rozdělením grantů (tj. na březnovém jednání zastupitelstva) – v případě, že nebude 
vyčleněná částka vyčerpána - rovnou vyhlásit druhé kolo, vč. podmínek pro získání dotace. 

 

2. Revize formulářů 

B. Malá navrhla zjednodušení formulářů, po vzoru sousedních Dobřichovic. Nakonec se však členové 
výboru shodli na tom, že veškeré dosud požadované údaje o žadatelích jsou pro rozhodování o přijetí 
či nepřijetí dotací podstatné. Diskutovala se i možnost zjednodušení formulářů pro žadatele o částky 
do 20.000 Kč, avšak nakonec toto nebylo odsouhlaseno.  

Podmínky pro poskytnutí dotací pro rok 2020 zůstávají stejné jako v letošním roce, formuláře se 
žádostmi (v oblastmi kultury a práce s mládeží) budou upraveny pouze nepatrnou změnou 
formátování.  

 

 

 

Příští schůzka Grantového výboru se uskuteční ve druhé polovině února 2020.  

 

 

Zapsala Adéla Červenková 


